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توجهی به صنعت توریسم سلسله و دلفان نشده / اطمینان به جوانان دو شهرستان

 دوشنبه ۱۴ اسفند ۱۴۰۲ - ۱۸:۳۲ شناسه خبـر : ۱۳۸۰۹۷

نماینده منتخب مردم سلسله و دلفان در مجلس شورای اسلامی گفت : در صنعت توریسم این منطقه توجه و 
 کاری انجام نشده است .

سید احمد موسوی : به گزارش موج خبر لرستان ، دکتر محمدحسین محمدی منتخب جدید مردم سلسه و دلفان که در

انتخابات 11 اسغند با بیش از 43 هزار رای مقتدرانه بعنوان نماینده منتخب راهی مجلس شورای اسلامی شد در اولین

مصاحبه خود پس از پیروزی در انتخابات ضمن تقدیر و تشکر فراوان از همه مردم دلفان و سلسله گفت : معتقدم این

پیروزی متعلق به مردم است و جا دارد از همه کسانیکه به من رای دادند و کسانیکه به من رای ندادند و همچنین کلیه

نامزدهایی که در انتخابات حضور داشتند نهایت تشکر را داشته باشم .

وی افزود : بهرحال همه کاندیداهایی که در این رقابت شرکت کردند در نهایت منجر به کمک به من و مردم شد و این

پیروزی حاصل گردید اما پس از این انتخابات بایستی همه در کنار هم در جهت توسعه شهرستانها و منطقه و در کمال

رفاقت برای توسعه و آبادانی گام برداریم .
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محمد حسین محمدی که در دوران نمایندگی پدرش {حجت الاسلام محمدی} بمدت دو دوره رییس دفتر پدر در مجلس

شورای اسلامی بوده و تجربه بسیار خوبی در مجلس کسب کرده ، توسعه سلسله و دلفان را مبتنی بر توجه به ظرفیت

های منطقه امکان پذیر دانست و تصریح کرد : کشاورزی ، دامپروری و ظرفیتهای وابسته از سرمایه های خدادای استان

است که با بکار گیری و توجه به آنها می توان با تلاش و پیگیری منطقه را به توسعه رساند همچنین یکی از مزیت های

منطقه نزدیکی به مرزهای غرب کشور است که اگر با برنامه پیش برویم قطعا در یک برنامه میان مدت می توان خیلی از

مشکلات را حل کرد و امید را در جوانان بوجود آورد.

نماینده منتخب مردم سلسله و دلفان در مجلس شورای اسلامی در ادامه با انتقاد از عدم توجه به صنعت توریسم دلفان و

سلسه عنوان نمود : علی رغم اینکه ظرفیت ها و استعدادهای کم نظیری در این شهرستانها وجود دارد اما متاسفانه کاری

در این زمینه ندادیم و حتی نتوانستیم ظرفیتهای توریسم منطقه را به شهروندان خودمان معرفی کنیم !

محمدی با بیان اینکه توجهی به صنعت توریسم منطقه نشده است اظهار داشت :در این حوزه برنامه های مدونی را تهیه

کردیم که بایستی با دست در دست هم کم توجهی های گذشته را جبران نماییم و این اطمینان را به مردم خصوصا جوانان

خواهم داد تا در کنار هم بسمت حل مشکلات حرکت نماییم .

محمدحسین محمدی در پایان اظهار امیدواری کرد : به جوانان هر دو شهرستان اطمینان خواهم داد در آینده بخش زیادی

از مشکلات با استفاده از ظرفیتهای خدادادی منطقه برطرف خواهد شد .

انتهای پیام/
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